
 

 

Місцеве самоврядування 

Виконавчий комітет Слобожанської селищної ради 

Дніпровського району Дніпропетровської області 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

П Р О Т О К О Л   № 9 
 

ЗАСІДАННЯ ВИКОНАВЧОГО КОМІТЕТУ 

СЛОБОЖАНСЬКОЇ СЕЛИЩНОЇ РАДИ 

        

 

 

                                                                        

                                                                                                19 липня 2017 року 

                                                                                                                 

 

 

 

 

 

 

                                   

 

Засідання розпочалося о 13.00  

Засідання закінчилося о  14.30 
       

 

 

                                                               
     

 



 

Присутні на засіданні:                                                                                                                                                                         

Лагода Людмила Василівна 

Потапова Тетяна Анатоліївна  

Вусик Світлана Миколаївна  

Осадчук Валерій Іванович  

Кононов Володимир Іванович  

Бровко Іван Володимирович  

Плющій  Наталія Сергіївна  

Безкровний Володимир Миколайович  

Гряник Володимир Олександрович  

Мірошников Сергій Володимирович  

Шерстюк Ірина Олександрівна  

Корінна Євгенія Яківна 

 

 

 

Відсутні на засіданні: 

Шеремет Микола Олександрович  

Полупанова Валентина Миколаївна  

Осадчий  Ігор Михайлович  

Тумак Дарія Омелянівна  
 

Запрошені на засідання:                                                                                         

КП КК «Перспектива»  

КП КК «Господар» 

ОСББ «Колос» 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Головував: Камінський Іван Миколайович - голова  Слобожанської селищної 

ради  
ПОРЯДОК  ДЕННИЙ: 

 

1. Про підготовку до осінньо-зимового періоду 2017-18р.р. 

2. Про затвердження Положення та складу комісії з питань техногенно – екологічної безпеки 

та надзвичайних ситуацій. 

3. Про відмову на влаштування  індивідуального опалення. 

4. Про надання згоди на проведення будівельних робіт. 

Доповідає т.в.о. начальника відділу з питань комунальної власності, земельних відносин, 

житлово-комунального господарства, благоустрою, інфраструктури та охорони 

навколишнього природного середовища – Мазур О.М. 

 

5. Про затвердження заходів до осінньо-зимового періоду 2017-18р.р. об’єктів освіти. 

Доповідає головний спеціаліст відділу освіти  –   Литвиненко Т.І. 

 

6. Про затвердження проектно-кошторисної документації. 

Доповідає заступник селищного голови 

 з питань діяльності виконавчих органів селищної ради – Вусик С.М. 

7. Про святкування в смт Слобожанське  Дня  Незалежності України та Дня Державного 

Прапора. 

8.  Про надання матеріальної допомоги учасникам АТО та переселенцям. 

9.  Про надання матеріальної допомоги ювілярам. 

10.  Про взяття на квартирний облік. 

11.  Про звільнення від батьківської сплати за харчування. 

12. Про дозвіл на початок роботи. 

13. Про затвердження списку дітей, яких планується оздоровити  у дитячому  таборі 

«Зоряний». 

14. Про відображення в бухгалтерському обліку ради передачі комунального житлового 

фонду в приватну власність. 

15. Про затвердження інформаційних та технологічних  карток. 

16. Про затвердження Положення, складу комісії та заявки фестивалю мурал–арту  

«Слобожанська ФРЕСКА»   у смт Слобожанське. 

17. Про проведення фестивалю  мурал–арту  «Слобожанська ФРЕСКА»  у смт Слобожанське. 

                                                  Доповідає секретар селищної ради (виконкому) –  Лагода Л.В. 

 

18.Присвоєння поштової адреси. 

19.Про внесення змін до договору особистого сервітуту та продовження терміну на  

розміщення тимчасової споруди. 

20. Про переведення садового будинку у жилий в садівничому товаристві «Слива». 

                                                                                 Доповідає в.о. начальника відділу державно  

                                                        архітектурно-будівельного контролю  –  Мірошников С.В. 

 

21. Про попередню оплату. 

22. Про погодження на фінансування видатків за «Програмою реформування і розвитку 

житлово-комунального господарства Слобожанської селищної об’єднаної територіальної 

громади на 2016-2020 роки». 

23. Про затвердження переліку об’єктів, що фінансуються за рахунок субвенції з державного 

бюджету місцевим бюджетам на формування інфраструктури об’єднаних територіальних 

громад. 

Доповідає заступник селищного голови 

 з питань діяльності виконавчих органів селищної ради – Вусик С.М. 



Голова селищної ради Камінський І.М. запропонував перейти до розгляду питань 

порядку виконавчого комітету селищної ради.  
                                                                                                                                      

1. СЛУХАЛИ: Про підготовку до осінньо-зимового періоду 2017-18р.р. 

Доповідав: Мазур О.М. – т.в.о. начальника відділу з питань комунальної власності, 

земельних відносин, житлово-комунального господарства, благоустрою, інфраструктури та 

охорони навколишнього природного середовища 

 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 12 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 12 

(Рішення № 193 додається) 

 

2. СЛУХАЛИ: Про затвердження Положення та складу комісії з питань техногенно – 

екологічної безпеки та надзвичайних ситуацій. 

Доповідав: Мазур О.М. – т.в.о. начальника відділу з питань комунальної власності, 

земельних відносин, житлово-комунального господарства, благоустрою, інфраструктури та 

охорони навколишнього природного середовища 

 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 12 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 12 

(Рішення № 194 додається) 
                                                                                                                                      

3. СЛУХАЛИ: Про відмову на влаштування  індивідуального опалення. 

Доповідав: Мазур О.М. – т.в.о. начальника відділу з питань комунальної власності, 

земельних відносин, житлово-комунального господарства, благоустрою, інфраструктури та 

охорони навколишнього природного середовища 

 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 12 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 12 

(Рішення № 195,237додається) 

 

4. СЛУХАЛИ: Про надання згоди на проведення будівельних робіт.  

Доповідав: Мазур О.М. – т.в.о. начальника відділу з питань комунальної власності, 

земельних відносин, житлово-комунального господарства, благоустрою, інфраструктури та 

охорони навколишнього природного середовища 



ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 12 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 12 

(Рішення № 242додається) 

 

5. СЛУХАЛИ: Про затвердження заходів до осінньо-зимового періоду 2017-18р.р. 

об’єктів освіти. 

Доповідала: Литвиненко Т.І. – головний спеціаліст відділу освіти. 

 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 12 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 12 

(Рішення № 196 додається) 

 

6. СЛУХАЛИ: Про затвердження проектно-кошторисної документації. 

Доповідала: Вусик С.М. – заступник селищного голови з питань діяльності виконавчих 

органів селищної ради. 

 

ВИРІШИЛИ:   

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 12 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0  

     усього   - 12 

(Рішення № 197,198,199,227,228,229,230,234, 240додається) 

 

7.СЛУХАЛИ: Про святкування в смт Слобожанське  Дня  Незалежності України та 

Дня Державного Прапора. 

Доповідала: Лагода Л.В – секретар селищної ради (виконкому). 

 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 12 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 0 

     усього   - 12 

(Рішення № 200 додається) 

 



8. СЛУХАЛИ: Про надання матеріальної допомоги учасникам АТО та переселенцям. 

Доповідала: Лагода Л.В – секретар селищної ради (виконкому). 

 

ВИРІШИЛИ: надати матеріальну допомогу учасникам АТО та переміщеним особам з 

тимчасово окупованої території. 

 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 12 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 12 

(Рішення № 201 додається) 

 

9. СЛУХАЛИ: Про надання матеріальної допомоги ювілярам. 

Доповідала: Лагода Л.В – секретар селищної ради (виконкому). 

 

ВИРІШИЛИ: надати матеріальну допомогу дітям війни до ювілейних дат. 

 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 12 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 12 

(Рішення № 202 додається) 

 

10. СЛУХАЛИ: Про взяття на квартирний облік. 

Доповідала: Лагода Л.В – секретар селищної ради (виконкому). 

 

ВИРІШИЛИ: взяти на квартирний облік гр. Деревянко Сергія Валерійовича 

 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 12 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 0   

     усього   - 12 

 (Рішення № 203 додаються) 

 

ВИРІШИЛИ: взяти на квартирний облік гр. Коломойця Андрія Вікторовича 

 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 12 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 0   

     усього   - 12 



 (Рішення № 204 додаються) 

 

ВИРІШИЛИ: взяти на квартирний облік гр. Конвалюка Максима Васильовича 

 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 12 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 0   

     усього   - 12 

 (Рішення № 205 додаються) 

 

ВИРІШИЛИ: взяти на квартирний облік гр. Ярову Валентину Іванівну 

 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 12 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 0   

     усього   - 12 

 (Рішення № 206 додаються) 

 

ВИРІШИЛИ: взяти на квартирний облік гр. Юрченка Віталія Сергійовича 

 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 12 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 0   

     усього   - 12 

 (Рішення № 207 додаються) 

 

ВИРІШИЛИ: взяти на квартирний облік гр. Несвата Ігоря Васильовича 

 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 12 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 0   

     усього   - 12 

 (Рішення № 208 додаються) 

 

11.СЛУХАЛИ: Про звільнення від батьківської сплати за харчування. 

Доповідала: Лагода Л.В – секретар селищної ради (виконкому). 

 

ВИРІШИЛИ: КЗ «ДНЗ № 2 «Берізка» ССР» 

 

Результати голосування: 



 

                                                            за             - 12 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 0 

     усього   - 12 

(Рішення № 209 додається) 

 

12. СЛУХАЛИ: Про дозвіл на початок роботи. 

Доповідала: Лагода Л.В – секретар селищної ради (виконкому). 

 

ВИРІШИЛИ: ФОП Андрєєва  Тетяна Михайлівна 

 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 12 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 12 

(Рішення № 210 додається) 

 

ВИРІШИЛИ: ФОП Ляшенко Любов Віталіївна 

 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 12 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 12 

(Рішення № 211 додається) 

 

ВИРІШИЛИ: ТОВ «Ф.К.С.» 

 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 12 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 12 

(Рішення № 232 додається) 

 

13. СЛУХАЛИ: Про затвердження списку дітей, яких планується оздоровити  у 

дитячому  таборі «Зоряний». 

Доповідала: Лагода Л.В – секретар селищної ради (виконкому). 

 

ВИРІШИЛИ:  

 

Результати голосування: 

                                                            за             - 12 



     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 12 

(Рішення № 212 додається) 

 

14. СЛУХАЛИ: Про відображення в бухгалтерському обліку ради передачі 

комунального житлового фонду в приватну власність. 

Доповідала: Лагода Л.В – секретар селищної ради (виконкому). 

 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 12 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 12 

(Рішення № 213 додається) 

 

15. СЛУХАЛИ: Про затвердження інформаційних та технологічних  карток. 

Доповідала: Лагода Л.В – секретар селищної ради (виконкому). 

 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 12 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 12 

(Рішення № 226 додається) 

 

16. СЛУХАЛИ: Про затвердження Положення, складу комісії та заявки фестивалю 

мурал–арту  «Слобожанська ФРЕСКА»   у смт Слобожанське. 

Доповідала: Лагода Л.В – секретар селищної ради (виконкому). 

 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 12 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 12 

(Рішення № 235 додається) 

 

17. СЛУХАЛИ: Про проведення фестивалю  мурал–арту  «Слобожанська ФРЕСКА»  у 

смт Слобожанське. 

Доповідала: Лагода Л.В – секретар селищної ради (виконкому). 

 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 12 

     проти   - 0 



     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 12 

(Рішення № 236 додається) 

 

18. СЛУХАЛИ: Присвоєння поштової адреси.                                           

Доповідав: Мірошников С.В – в.о. начальника відділу державного архітектурно-будівельного 

контролю. 

ВИРІШИЛИ: гр. Султанову Ігорю Ангамовичу - поштову адресу: Дніпропетровська область 

Дніпровський район, смт Слобожанське, вул. Севастопольська, 2. 

 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 12 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0   

     усього   - 12 

(Рішення № 214  додається) 

 

19. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до договору особистого сервітуту та продовження 

терміну на  розміщення тимчасової споруди. 

Доповідав: Мірошников С.В – в.о. начальника відділу державного архітектурно-будівельного 

контролю. 

ВИРІШИЛИ: ФОП Щербаченко Вікторія Олександрівна 

 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 12 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0  

     усього   - 12 

 

                                                     (Рішення № 215,216  додається) 

 

ВИРІШИЛИ: ФОП Черниш Микола Олексійович 

 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 12 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 0   

     усього   - 12 

 (Рішення № 217 додаються) 

 

ВИРІШИЛИ: ФОП Фещенко Лілія Олександрівна 

 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 12 



     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 0   

     усього   - 12 

 (Рішення № 218 додаються) 

 

ВИРІШИЛИ: ФОП Коломійцева Олександр Станіславович 

 

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 12 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували - 0   

     усього   - 12 

 (Рішення № 219 додаються) 

 

20. СЛУХАЛИ: Про переведення садового будинку у жилий в садівничому товаристві 

«Слива». 

Доповідав: Мірошников С.В – в.о. начальника відділу державного архітектурно-будівельного 

контролю. 

ВИРІШИЛИ: гр. Клочко Наталії Миколаївни 

Результати голосування: 

                                                            за             - 12 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 12 

(Рішення № 220 додається) 

 

21. СЛУХАЛИ: Про попередню оплату. 

Доповідала: Вусик С.М. – заступник селищного голови з питань діяльності виконавчих 

органів селищної ради. 

 

ВИРІШИЛИ:   

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 12 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0  

     усього   - 12 

(Рішення № 221,222,223,231,233,238,239 додаються) 

 

22. СЛУХАЛИ: Про погодження на фінансування видатків за «Програмою 

реформування і розвитку житлово-комунального господарства Слобожанської 

селищної об’єднаної територіальної громади на 2016-2020 роки». 

Доповідала: Вусик С.М. – заступник селищного голови з питань діяльності виконавчих 

органів селищної ради. 

 

ВИРІШИЛИ:   

Результати голосування: 



 

                                                            за             - 12 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0  

     усього   - 12 

(Рішення № 224 додається) 

 

23. СЛУХАЛИ: Про затвердження переліку об’єктів, що фінансуються за рахунок 

субвенції з державного бюджету місцевим бюджетам на формування інфраструктури 

об’єднаних територіальних громад. 

Доповідала: Вусик С.М. – заступник селищного голови з питань діяльності виконавчих 

органів селищної ради. 

 

ВИРІШИЛИ:   

Результати голосування: 

 

                                                            за             - 12 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0  

     усього   - 12 

(Рішення № 241 додається) 

 

 

 

СЕЛИЩНИЙ  ГОЛОВА                         І.М. КАМІНСЬКИЙ 


